
Referat af Bestyrelsesmøde d. 3. juni 2024 

Tilstede: Shirley, Charlotte, Mimi, Rezkar, Eva-Lis, Martin, Steen og Eva. 

1. Vedr. Ødelagte gulve har vi fået tre tilbud, men da nogle af tømrerne mener det er 
bedre at få slebet gulve i stedet for ny gulvbrædder laver Eva en aftale med en 
gulvmand som kan komme over at se hos Shirley og Eva-Lis, med hensyn til 
gummilister skal vi have skiftet der hvor der bliver klaget og skal have et tilbud på 
gummilister i opgangsdøre. 
Ifølge Shirley er der sat kr. 150.000,- af til gulvskader i budget. Samt 50.000,- til 
gummilister. 

2. nyt vindue med noget træ der var flækket er, repareret af Vestegnens vinduer d. 28. 
Maj 2024 Eva har talt med Bjarne fra Vestegnens vinduer pr. telefon. 

3. Vedr. Tilbud om fibernet fra Born fiber Rezkar påtager sig opgaven med at 
undersøge til bunds hvad det indebærer bindingsperiode m.m og pris ved. 
Indlægning af kabler. Vi skal have nået eksakt på skrift før vi tager stilling evt. skal 
det op på en generalforsamling. 

4. Rækværk ved containerplads trænger til udskiftning der skal indhentes tilbud så der 
kan sættes penge af i budget for 2025. 

5. Vedr. rensning af faldstammer Eva kontakter Lyngholm igen, det er svært at få et 
tilbud , der er både ringet og mailet med dem. 

6. Vedr. afsyring af rør, har vi udsat på ubestemt tid da der ikke er de store problemer 
lige nu. 

7. Vedligehold af vinduer indtil alle kan blive skiftet vi skal have indhentet tilbud på 
maling af sydsiden og nede ved opgang 29 og 31 der er næsten igen maling tilbage 
på 2. sal. 

8. Udvendig trappe nedgang til kælder Eva Kontakter murer der repareredesoklen for 
tilbud. 

9. Vedr, afvaskning af facade de hvide plader, vi har bedt om tilbud fra Brabo, men har 
intet hørt, vi tager det på mødet med Brabo d. 18 juni. 

10. Elevatorfond tager vi op til næste generalforsamling. 
11. Beboer i 43 skal have besked på at ringe til Hallands enge tlf. først, hvis elevator 

ikke virker. Må kun ringe til Elecom hvis vi ikke tager tlf. 
12. Maling eller hovedrengøring af opgange vi blev ikke enige om noget. 
13. Rensning af tagrender ikke aktuelt lige nu. 
14. Den løsning Mathias har sat på havelåge er godkendt af bestyrelsen, således at 

Mathias kan lave læsningen for andre katteejere f.eks. nr. 1 
 

 


